
Zpráva o činnosti kontrolní a revizní komise ČSKDV za rok 2015 

 

Vážení delegáti konference, dovolte, abych jménem KRK přednesl stručnou zprávu o činnosti 

za uplynulé období. Komise pracovala ve složení: Mgr. Heda Kratochvílová, Jan Šťastný, Ladislav Jílek. 

Jednání probíhala převážně internetovou diskusí a osobně na závodech. V uplynulém roku 

KRK neobdržela žádný podnět k šetření ani stížnost. 

K jednáním se VS ČSKDV sešel sedmkrát. Všech byl přítomen i předseda KK. Ze všech byly 

v dostatečném rozsahu pořizovány zápisy, které byly zveřejněny na stránkách svazu. Kontrolní komise 

v této době nezaznamenala v práci VS ČSKDV činnost, která by byla v rozporu s platnými stanovami. 

V souvislosti se svou běžnou činností kontrolovala v závěru roku čerpání finančních 

prostředků reprezentačních družstvech ve slalomu a sjezdu z rozpočtu ČSKDV. Nebyly zjištěny žádné 

zásadní nedostatky. Drobné nedostatky, které se vyskytly, většinou spočívaly v pozdním vyúčtování 

některých akcí a jejich přehlednost. Horší je ale situace v evidenci členství ve svazu, spojená 

splacením členských příspěvků. Na základě jištěných faktů lze považovat hospodaření ČSKDV za 

uplynulý rok jako úspěšné. Je třeba i v nastávajícím období zodpovědně přistupovat ke konstrukci 

rozpočtu a jeho čerpání. 

Také je třeba vyslovit poděkování za ochotu a pomoc sekretariátu svazu při práci komise, kdy 

tato probíhá bez nejmenšího problému. 

Závěrem stručné zprávy mohu konstatovat, že hospodaření ČSKDV proběhlo v pořádku a 

doporučuji konferenci tuto schválit. 
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